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Abstract (en)
[origin: CN111983910A] The invention relates to a push button system for activating an actuation member, the system including a button head, a
pusher actuator integral with the button head, a first hollow guide member, thepusher actuator being mounted to slide inside the first hollow guide
member, the first hollow guide member being intended to be secured to a fixed element relative to the button head and to the pusheractuator,
a second hollow guide member arranged in the button head, and a pin mounted to slide inside the second hollow member, and intended to be
secured to the fixed element. The pusher actuator has an upper portion provided on the periphery thereof with a collar intended to cooperate with an
internal face of the first hollow guide member to guide the pusher inside the member.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système de bouton-poussoir destiné à actionner un organe d'actionnement, le système comprenant une tête de bouton, un
poussoir d'actionnement solidaire de la tête de bouton, un premier organe de guidage creux, le poussoir d'actionnement étant monté coulissant dans
le premier organe de guidage creux, le premier organe de guidage creux étant destiné à être solidarisé à un élément fixe par rapport à la tête de
bouton et au poussoir d'actionnement, un second organe de guidage creux ménagé dans la tête de bouton, une goupille montée coulissante dans
le second organe de guidage creux, et destinée à être solidarisée à l'élément fixe. Selon l'invention, le poussoir d'actionnement présente une portion
supérieure munie sur son pourtour d'une collerette destinée à coopérer avec une face interne du premier organe de guidage creux pour le guidage
du poussoir dans ledit organe.
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